

# ЕВРАЗИЯ EURASIA

Европа и Азия: религия, право и  
межкультурная связь

*Europe and Asia:  
Religion, Law and Cross-cultural Connectivity*



With the support of the  
Erasmus+ Programme  
of the European Union



СЕРИЯ ОНЛАЙН ЛЕКЦИЙ И КРУГЛЫХ СТОЛОВ НА РУССКОМ И АНГЛИЙСКОМ ЯЗЫКАХ

ONLINE LECTURE SERIES AND ROUND TABLES IN RUSSIAN AND ENGLISH

## **Organizers / Организаторы:**

Institute of Legal Questions of Religious Freedom, Faculty of Law,  
Trnava University in Trnava, Slovakia

Институт правовых вопросов свободы вероисповедания, Юридический факультет,  
Трнавский университет в Трнаве, Словакия

Jean Monnet Project - Strengthening and Promoting EU Studies Across India (SAPHIRE),  
co-Funded by European Union, Center for Russian and Central Asian Studies, School of  
International Studies, Jawaharlal Nehru University, New Delhi, India

Проект Жана Монне - Укрепление и продвижение исследований ЕС в Индии  
(SAPHIRE), софинансируемый Европейским Союзом, Центр Русских и Центрально

Center for Eurasian Studies of Al-Farabi Kazakh National University, Almaty, Kazakhstan  
Азиатских, Школа Международных Исследований, Университет Джавахарлала  
Неру, Нью-Дели, Индия

## **Coordinators / Координаторы:**

Dr Michaela Moravčíková, Director of Institute of Legal Questions of Religious Freedom,  
researcher and lecturer at Faculty of Law, Trnava University in Trnava, Slovakia  
Д-р Михаэла Моравчикова, директор Института правовых вопросов свободы  
вероисповедания, исследователь и преподаватель Юридического факультета  
Трнавского университета в Трнаве, Словакия

Dr Preeti D. Das, Director, Jean Monnet project SAPHIRE, Centre for Russian and Central  
Asian Studies, School of International Studies, Jawaharlal Nehru University, New Delhi,  
India

Д-р Прити Д. Дас, Директор, проект Жана Монне SAPHIRE, Центр российских и  
центральноазиатских исследований, Школа международных исследований,  
Университет Джавахарлала Неру, Нью-Дели, Индия

Prof. Galiya Movkebayeva, Director of the Center for Eurasian Studies of Al-Farabi Kazakh  
National University, Professor of the Department of International Relations  
Проф. Галия Мовкебаева, директор центра евразийских исследований КазНУ  
имени аль- Фараби, профессор кафедры международных отношений

# ABOUT ЕВРАЗИЯ EURASIA

The aim of the EurAsia project is to create a platform for disseminating scientific knowledge and sharing ideas on religion, culture, law, politics, economics, social trends and other issues that affect the European and Asian space, as well as global questions and problems. It is an international and interdisciplinary initiative aimed at strengthening cooperation between individuals and scientific groups, as well as offering lectures and roundtable topics for our colleagues and students in Russian or English.

ЦЕЛЬЮ ПРОЕКТА «ЕВРАЗИЯ» ЯВЛЯЕТСЯ СОЗДАНИЕ ПЛОЩАДКИ ДЛЯ РАСПРОСТРАНЕНИЯ НАУЧНЫХ ЗНАНИЙ И ОБМЕНА ИДЕЯМИ ПО ВОПРОСАМ РЕЛИГИИ, КУЛЬТУРЫ, ПРАВА, ПОЛИТИКИ, ЭКОНОМИКИ, СОЦИАЛЬНЫХ ТЕНДЕНЦИЙ И ДРУГИМ ВОПРОСАМ, ЗАТРАГИВАЮЩИМ ЕВРОПЕЙСКОЕ И АЗИАТСКОЕ ПРОСТРАНСТВО, А ТАКЖЕ ГЛОБАЛЬНЫМ ВОПРОСАМ И ПРОБЛЕМАМ. ЭТО МЕЖДУНАРОДНАЯ И МЕЖДИСЦИПЛИНАРНАЯ ИНИЦИАТИВА, НАПРАВЛЕННАЯ НА УКРЕПЛЕНИЕ СОТРУДНИЧЕСТВА МЕЖДУ ОТДЕЛЬНЫМИ ЛИЦАМИ И НАУЧНЫМИ ГРУППАМИ, А ТАКЖЕ ПРОВЕДЕНИЕ ЛЕКЦИЙ И КРУГЛЫХ СТОЛОВ ДЛЯ НАШИХ КОЛЛЕГ И СТУДЕНТОВ НА РУССКОМ ИЛИ АНГЛИЙСКОМ ЯЗЫКАХ.

# MS TEAMS

<https://teams.microsoft.com/l/team/19%3aa6uuQctbVUUUVW8yzRLWZ6JxuLPZaUmZHJvIH3nOuJ01%40thread.tacv2/conversations?groupId=0205703b-61f9-4e50-baf7-431ed3aaa86f&tenantId=5c86c1c2-46da-494a-b4a7-feb23465e98c>

# CONTACT

michaela.moravcikova@truni.sk



ЕВРАЗИЯ  
EURASIA